

## Manulife – Canadian International School of Hong Kong Scholarships 2023/2024 Application Form (For Customers)

### 宏利—香港加拿大國際學校獎學金申請表 (供客戶使用)

**Important note 重要提示：**

- 1) Please read through CDNIS' [Admissions Policy and Procedures](#) carefully before filling in this application form.  
填寫本申請表前，請先仔細閱讀香港加拿大國際學校之[收生政策及程序](#)。
- 2) Information provided in this application form will be solely used for verification purpose by Manulife. Please note that it is voluntary for you to provide the information. We may not be able to follow up on your application without the information. If you wish to make any data access/correction request for the information, please contact the Corporate Communications Department of Manulife (International) Limited (corpcomhk@manulife.com) or the Privacy Officer (22/F, Tower A, Manulife Financial Centre, 223-231 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong).  
申請人於本申請表中所提供的資料僅供宏利用作核實申請人是否符合本獎學金計劃的申請資格。請注意，申請人提供資料屬自願性質。如你未能提供該資料，我們可能無法處理你的申請。如你希望就申請表中所提供的資料提出資料查閱或改正要求，請聯絡宏利人壽保險（國際）有限公司企業傳訊部 (corpcomhk@manulife.com) 或個人資料主任（九龍觀塘偉業街223-231號宏利金融中心A座22樓）。
- 3) Upon verification, eligible applicant will be notified to submit an online application to CDNIS through its website.  
核實程序完成後，宏利將通知合資格申請人透過香港加拿大國際學校之網站提交網上申請。

Please complete in English for computer input. 為方便資料輸入電腦，請以英文填寫。

#### A) Manulife Customer (Principal Applicant) Information 宏利客戶(代申請人)資料

Name in English 英文姓名： \_\_\_\_\_  
Surname 姓氏 \_\_\_\_\_ Given Name 名字 \_\_\_\_\_

Name in Chinese 中文姓名： \_\_\_\_\_  
Title (Mr/ Mrs/ Ms/ Miss/ Other): 稱謂 (先生/ 太太/ 女士/ 小姐/ 其他): \_\_\_\_\_

Home Address 住址： \_\_\_\_\_

HKID Card No. 香港身份證號碼： \_\_\_\_\_

Correspondence Address (if different from the home address above) 通訊地址 (如與上述住址不同，請填寫此項)： \_\_\_\_\_

Tel. No. 電話號碼： \_\_\_\_\_ Home 住宅： \_\_\_\_\_

Email Address 電郵地址： \_\_\_\_\_

(Primary email address for communications regarding this application 就獎學金申請以作聯絡用途的主要電郵地址)

#### Please give details where appropriate 請於下列適用處填寫有關資料

- (I) Individual Insurance Policy (please list all policies related to the Principal Applicant and/or the Applicant)  
個人保單 (請詳列所有代申請人及/或申請學童之宏利保單資料)

	Policy 1 保單一	Policy 2 保單二	Policy 3 保單三	Policy 4 保單四
Policy No. 保單編號				

- (II) Group Insurance Policy or MPF Scheme 團體保險或強積金計劃

Certificate No. 證書編號： \_\_\_\_\_ Member A/C No. 成員帳戶編號： \_\_\_\_\_

- (III) Investment Account 投資戶口

Account Holder No. 客戶編號： \_\_\_\_\_

## B) Student (Applicant) Information 申請學童資料

Name in English 英文姓名: \_\_\_\_\_  
Surname 姓氏 \_\_\_\_\_ Given Name 名字 \_\_\_\_\_

Common Name used at school 校內慣用名稱: \_\_\_\_\_

Name in Chinese 中文姓名: \_\_\_\_\_ Sex 性別: \_\_\_\_\_

Relationship with Principal Applicant 與代申請人的關係: \_\_\_\_\_ Age 年齡: \_\_\_\_\_

Home Address (if different from the home address above) 住址 (如與上述住址不同, 請填寫此項): \_\_\_\_\_

Date of Birth 出生日期: \_\_\_\_\_  
dd日 mm月 yyyy年

## C) Education Background of Applicant 申請學童學歷

Name of present or last school  
現正就讀或最近就讀學校之名稱: \_\_\_\_\_

School Address 學校地址: \_\_\_\_\_

Academic Year 學年 \_\_\_\_\_ Class Level 級別 \_\_\_\_\_

2022/2023 \_\_\_\_\_

2021/2022 \_\_\_\_\_

The grade your child is going to apply for admission to CDNIS (Grades 1-10) (2023/2024):  
申請學童擬報讀香港加拿大國際學校的級別 (第一班至第十班) (2023/2024年): \_\_\_\_\_

### Application

Together with this completed application form, please submit copies of the Applicant's school reports for the recent two years to the Corporate Communications Department of Manulife (International) Limited **by email at [corpcomhk@manulife.com](mailto:corpcomhk@manulife.com)** on or before **February 17, 2023**. **Late submission or application without copies of report cards will not be processed.**

### Remark:

Due to COVID-19, there will be no onsite admissions assessments and interviews for academic year 2023/2024. Assessments will be based on the application materials and academic records submitted. A Student Reference Form would be required in the final stage of decision making. All information will be kept strictly confidential and will only be used for the scholarship application purpose.

### 申請辦法

請填妥此申請表, 並連同學童最近兩年之學業成績表副本, 於**2023年2月17日**或之前以**電郵形式**遞交至宏利人壽保險(國際)有限公司企業傳訊部, **電郵地址為: [corpcomhk@manulife.com](mailto:corpcomhk@manulife.com)**。

### 註:

因應2019冠狀病毒病疫情, 2023/2024學年之入學申請將不設現場評估及面試。學校將根據申請人所提交的申請資料和學術成績作出評估。申請學童需提交學生個人評估表格, 以作最終階段之評審決定。填寫的資料絕對保密, 並只會用作獎學金申請之用。